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§ 1 
Val av justerare och godkännande av dagordning  

Beslut  
Ole-Jörgen Persson (M) och Kyllikki Iroegbu (S) utsågs att justera 
dagens protokoll. Justeringen äger rum den 3 mars 2022. 
 
Dagordningen godkändes. 
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§ 2 
Anmälan av föregående protokoll  

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna. 
 

Ärendet 
Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde 
den 27 januari 2022 justerats den 27 januari 2022 avseende §§ 4, 17 
och 19 samt den 3 februari 2022 avseende §§ 1-3, 5-16, 18, 20-30. 
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§ 3 
Borttagen på grund av sekretess  
RK 2022/102 
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§ 4 
Borttagen på grund av sekretess  
RK 2021/692 
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§ 5 
Borttagen på grund av sekretess  
RK 2022/79 
 
 
 

Sida 7 (48)



Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 3/2022 
 

2022-02-24 

§ 6 
Borttagen på grund av sekretess  
RK 2022/80 
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§ 7 
Borttagen på grund av sekretess  
RK 2022/81 
 
 
 

Sida 9 (48)



Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 3/2022 
 

2022-02-24 

§ 8 
Borttagen på grund av sekretess  
RK 2022/51 
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§ 9 
Borttagen på grund av sekretess  
RK 2021/115 
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§ 10 
Borttagen på grund av sekretess  
RK 2021/446 
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§ 11 
Borttagen på grund av sekretess  
RK 2021/574 
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§ 12 
Borttagen på grund av sekretess  
RK 2022/99 
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§ 13 
Anmälan av sociala delegationens protokoll  

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna. 
 

Ärendet 
Anmälan av sociala delegationens protokoll från den 2 
februari 2021 och den 16 februari 2021. 
  
  
 
 
Nämnden ajournerades mellan klockan 17:45-18:55 för 
allmänhetens frågestund. Sammanträdet återupptogs klockan 18:55. 
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§ 14 
Förvaltningens och nämndens information och frågor  
 
Information och frågor från nämnden 
Kerstin Aggefors (S) lämnade information till förvaltningen att det 
saknas belysning vid Norra Rinkebygången, att det är halt på 
parkvägarna och att det förekommer olovlig försäljning vid 
Rinkebygången. 
Förvaltningens svar: Förvaltningen tackar för informationen. 
 
Veronica Stiernborg (V) önskade information om hur arbetet går 
gällande HBTQi-mötesplats för ungdomar. 
Ordförandens svar: Verksamheten startar upp den 26 februari. 
Information om verksamheten kommuniceras på förvaltningens 
sociala mediekanaler för att nå målgruppen. Det pågår ett samarbete 
med västerort i ärendet. 
Förvaltningens svar: Verksamheten ska vara öppen varje lördag 
under våren. Platsen ska skapa trygghet åt målgruppen samtidigt 
som det ska skapa relationer. Förvaltningen ser över möjlighet till 
samverkan i frågan. 
 
Information från stadsdelsdirektören 
Förvaltningen kommer att erbjuda många aktiviteter i 
stadsdelsområdet under sportlovsveckan. 
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§ 15 
Verksamhetsberättelse 2021 för Rinkeby-Kista 
stadsdelsnämnd  
RK 2021/691 
 

Beslut  
1. Verksamhetsberättelse för Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd 

med bokslut för år 2021 godkänns och överlämnas till 
kommunstyrelsen och revisorerna. 

2. Nämnden fastställer resultatenheter i enlighet med bilaga 1. 
3. Nämnden godkänner uppföljning av intern kontroll i 

enlighet med bilaga 2. 
4. Nämnden godkänner uppföljning av dataskyddsarbete i 

enlighet med bilaga 3. 
5. Nämnden begär ombudgetering för stadsmiljöprojekt om 1,9 

mnkr. 
6. Nämnden begär ombudgetering för trygghetsinvestering om 

3,7 mnkr. 
7. Nämnden begär ombudgetering för klimatinvesteringar om 

1,1 mnkr. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsförvaltningen bedömer att nämnden bidrar till att uppfylla 
två av kommunfullmäktiges tre inriktningsmål och att ett mål 
uppfylls delvis. Målet som uppnås delvis är En modern storstad 
med möjligheter och valfrihet för alla. Målen för 
verksamhetsområdena bedöms i huvudsak uppfyllas, liksom 
nämndens mål. Den ekonomiska uppföljningen visar ett samlat 
överskott om 50,5 mnkr efter resultatdispositioner. Överskottet 
beror främst på att den totala generalschablonen från 2019-2021 
behövts förbrukas under året. 
 
Den interna kontrollen bedöms som tillräcklig. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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Särskilt uttalande 
Elvir Kazinic m.fl. (S) anmälde ett särskilt uttalande enligt följande: 
 
"Att efter ett år som helt dominerats av pandemin som slagit mycket 
hårt i Järvaområdet få en redovisning som visar att verksamheten 
till följd av majoritetens beslut under 2021 genererat det största 
ekonomiska överskottet någonsin – 50,5 mnkr – är helt 
uppskakande. Sedan månadsrapporten för november 2021 har 
överskottet ökat med drygt 10 mnkr! Utan det åtgärdspaket som 
beslutats och genomförts till en summa av 32,2 mnkr hade 
överskottet kunnat vara 82,7 mnkr. Vad är fel i den löpande 
uppföljningen? Varför görs inte omdisponeringar löpande under 
året? 
 
Ett flertal av de kostnadsökningar som befarades vid 
pandemiutbrottets initiala skede under 2020 uteblev. Flera brukare 
pausade insatser, färre barn kom till förskolan. Inom flera av 
stadsdelens verksamheter ökade inte heller kostnaderna under 
verksamhetsåret 2021 i den redan från föregående år befarade 
omfattningen. Trots vaccinationsprogram, tester och med successivt 
minskad smittspridning kvarstod minskade insatser inom 
exempelvis äldreomsorgen och det fortsatte med färre barn i 
förskolan. Kompensation för sjuklönekostnader har därtill genom 
statsbidrag gett stadsdelen en ersättning på 10,8 mkr. 
 
Ännu ett ytterst beklagligt beslut som definitivt påverkat 
överskottets storlek och som den borgerliga majoriteten i staden tog 
beslut om, nämligen att börja tillämpa Rådet för Kommunal 
redovisning (RKRs ) rekommendation att resultatföra intäkter, 
vilket inneburit att hela den ackumulerade generalschablonen 
kommit att intäktföras 2021. Det betyder att överskottet inte kan 
föras till kommande år utan försvinner i det överskott som återförs 
till staden centralt i samband med årets bokslut utan att komma sina 
medborgare till godo i den stadsdel som genererat dessa medel. 
Förvaltningen har i olika ekonomiska dokument påvisat 
konsekvenserna av detta för Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd. 
 
Detta missgynnar medborgare i vårt stadsdelsområde i synnerhet 
om direktiv om restriktioner och återhållsamhet därtill ges till den 
egna förvaltningen och att resurserna från överskottet i bokslutet 
kompenserar andra förvaltningar på kommunkoncernnivå. 
 
Redan i mars 2021 ställe vi socialdemokrater frågan om överskott. 
Vi befarade att det var tämligen sannolikt eller inte helt osannolikt 
att utifrån kända förhållanden från 2020 att ett överskott skulle 
föreligga även under 2021. Vi fick svar på vår skrivelse den 25 
november 2021. 
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Före detta svar hade vi redan kunnat följa hur det prognostiserade 
överskottet successivt ökat. Från att i månadsuppföljningen för juli 
ha legat på 0 till att i T2 redovisas till 5 mnkr, i september 11 mnkr 
och i oktober ha ökat till 20 mnkr för att i december uppgå till 33 
mkr och som i bokslutet ökat ytterligare till 50,5 mkr. 
 
Hur hade beslut kunnat fattas för att se till stadsdelens långsiktiga 
behov? Varför väljer den borgerliga majoriteten att börja tillämpa 
RKR:s rekommendation under en period som är exceptionell med 
en pandemi som man ser början av men inte vet hur länge den 
kommer att vara. Detta medför att resurserna går till staden centralt 
inte bara för Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd utan för flera andra 
stadsdelsnämnder inte bara under 2020 utan även för 2021, då flera 
även detta år har stora överskott i storleksordningen mellan 26 mnkr 
upp till 50 mnkr. Endast Norrmalm har ett högre överskott än 
Rinkeby-Kista med summa 50,7 mnkr. 
 
Hur ska stadsdelen utifrån den förlorade möjligheten att kunna 
periodisera och därmed våga besluta om verksamhet som behövs 
inte bara för ett år utan kunna planera på lång sikt? Trots att 
myndighet efter myndighet alltifrån socialtjänst till polis lyfter 
frågan om att arbeta med förebyggande åtgärder och att behovet 
kommer att finnas i årtionden i vår stadsdel. Hur kan den borgerliga 
majoriteten då fatta beslut som så missgynnar dessa stadsdelar utan 
att kompensera för dessa resursminskningar. Verksamhet åstadkoms 
inte av luft och drömmar allena. 
 
Det finns så mycket att göra och bara för att nämna några områden 
inom stadsdelsnämndens verksamheter, som att stärka demokratin, 
bra förskolor och fritids, verksamhet för ungdomar, 
föräldrautbildningar, förebyggande insatser och stärka socialtjänsten 
och bidra till att stoppa kriminaliteten och skjutningarna genom 
förebyggande insatser på lång sikt och inte att förglömma att skapa 
en trygg och värdig äldreomsorg. 
 
Rinkeby-Kista är en stadsdel som inte bara under pandemin lidit 
stora förluster med många dödsfall i covid-19. Att människor i 
Rinkeby-Kista lever kortare liv är ett tidigare redan känt faktum och 
att det inom stadsdelen finns två stadsdelar som tillhör särskilt 
utsatta områden är ytterligare ett faktum, som gång på gång 
upprepas vid olika rapporteringar om rådande situation. Allt som 
kan bidra till att stabilisera en på sikt bestående positiv förändring 
gör det angeläget att satsas på. Det är dags att med statsminister 
Magdalena Andersson egna ord säga att nu vänder vi 
socialdemokrater på varje sten. Vi anser att överskott ska finansiera 
välfärd och komma våra medborgare till godo. 
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I stadsdelen finns, som nämnts, två områden som är utpekade som 
särskilt utsatta områden – Rinkeby och Husby. Att då konstatera att 
invånarna i hela stadsdelsområdet känner en sjunkande trygghet 
måste ses som ett misslyckande. För kvinnorna har den dock ökat 
från 37 till 40 procent medan den hos männen sjunkit från 46 till 43 
procent. Sammantaget upplevs stadsdelen trygg hos 41 procent av 
befolkningen mot stadens mål på 79 procent. 
 
Bidragande till känslan av trygghet är hur renhållning och 
stadsmiljö sköts. I vår stadsdel är 48 procent nöjda mot målet på 73 
procent. När det gäller stadsmiljön har nöjdheten minskat med 2 
procentenheter. Här finns alltså mycket att göra. 
 
Som vi tidigare konstaterat har förvaltningen haft en stor 
personalomsättning där många slutat de senaste åren. Under 2021 
har antalet anställda minskat med 30. Också många chefer har slutat 
sina anställningar." 

Särskilt uttalande 
Veronica Stiernborg m.fl. (V) anmälde ett särskilt uttalande enligt 
följande: 
 
"Under två års pandemi har stadsdelsnämndens verksamheter 
påverkats mycket och många medarbetare har fått ställa om sin 
verksamhet flera gånger om. Att möta helt nya utmaningar varje 
vecka har kostat på och medarbetarna har fått arbeta hårt under lång 
tid nu. De har förtjänat de bästa förutsättningarna för detta arbete 
och med Vänsterpartiets budget hade nämndens verksamheter haft 
ännu större möjlighet till förbättringar än vad de borgerliga 
politikerna åstadkommit. Vi vill tacka alla anställda inom 
förvaltningen som har tagit sig an olika typer av utmaningar som 
pandemin har fört med sig. När man blickar tillbaka 2021 har 
Rinkeby-Kista  stadsdelsnämnd ett prognosticerat överskott om 
drygt 50,5 miljoner kronor, vilket hade kunnat användas för att 
ytterligare stärka våra verksamheter under denna svåra tid. Framför 
allt till föreningslivet. Nu går vi mot ljusare tider och vi ser framåt 
med stor tillförsikt. Många restriktioner har tagits bort men 
smittspridningen fortsätter alltjämt. 
 
Förskolan 
Personalen har haft hög sjukfrånvaro på grund av Covid och 
föräldrar har uppmanats om möjligt att hålla barnen hemma. Detta 
har hörsammats av många föräldrar. Både personal och föräldrar har 
bidragit till att förskolan inte har behövt stänga. Med vår budget 
hade förskolorna haft bättre förutsättningar. Förutom att satsa mera 
pengar före slog vi föreslog bland annat ökad personaltäthet och 
införandet av en bemanningsenhet. 
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Äldreomsorg 
Vi vill lyfta fram det viktiga arbete som utförs av människor som 
arbetar inom äldreomsorgen. Vi menar att det är högt prioriterat att 
ge äldre i Rinkeby-Kista en god välfärd i allmänhet och begränsa 
smittspridningen under Coronapandemin i synnerhet. I vår budget 
föreslog vi att man skulle införa en bemanningsenhet, ökad 
grundinställning samt öka andelen heltidsanställda, som ska vara 
norm. 
 
Arbetslöshet 
Däremot finns det andra mål som vi menar hade kunnat nås om den 
politiska majoriteten hade agerat annorlunda. Under hela 
föregående år var majoriteten passiv inför den ökande 
arbetslösheten och utbetalningar av ekonomiskt bistånd. Trots det 
ökade behovet av arbetsmarknadsinsatser för att möta 
arbetslösheten och den dubblerade ungdomsarbetslösheten kom 
inga förslag eller reformer för att fler arbetslösa ska komma i arbete. 
Majoriteten levde i tron om att budgeten för nämnden för 2021 
skulle räcka för att möta de utmaningar stadsdelen stod inför. 
 
Trygghet 
Tyvärr har antalet skjutningar ökat både i Järva och Stockholm 
under 2021 och för lite har gjorts för att komma till rätta med detta. 
I Malmö har skjutningar och sprängningar minskat drastiskt efter att 
man börjat arbeta med projektet ” Sluta skjut”. Projektet kommer nu 
även att införas i Göteborg och vi anser att det är hög tid att den 
borgerliga majoriteten stärker arbetet och tar till sig av fungerande 
metoder från andra städer för att få stopp på det skjutningar och 
sprängningar. 
 
Feriejobb 
Vi förväntar oss att mer resurser till feriejobben 2022, och att 
feriejobbsgaranti införs för alla unga som söker." 
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Handlingar i ärendet 

 RK 2021/691-1 Tjänsteutlåtande daterat 2022-02-09 
Verksamhetsberättelse 2021 för Rinkeby-Kista 
stadsdelsnämnd 

 RK 2021/691-2 Bilaga 1. SDN01 VB 
 RK 2021/691-3 Bilaga 2. Uppföljning av intern kontroll 

2021 Rinkeby-Kista 
 RK 2021/691-4 Bilaga 3. Uppföljning av dataskyddsarbete 

Rinkeby-Kista 2021 
 RK 2021/691-5 Bilaga 4. Underlag till Förskolerapport 

Rinkeby-Kista 2021 
 RK 2021/691-6 Bilaga 5. Uppföljning trygghetsinvestering 

gångtunnel Rinkeby 
 RK 2021/691-7 Bilaga 6. Uppföljning trygghetsinvestering 

trafikhinder Järva 
 RK 2021/691-8 Bilaga 7. Slutrapport för trygghetsprojektet 

Trafikhinder i Järva 
 RK 2021/691-9 Bilaga 8. Slutrapport Klimatinvestering 

växtbäddar Rinkeby 
 RK 2021/691-10 Bilaga 9. Uppföljning Klimatinvestering 

LED 
 RK 2021/691-11 Bilaga 10. Uppföljning av öppen 

fritidsverksamhet 2021 
 RK 2021/691-12 Bilaga 11. UB031 Uppföljning av budget 
 RK 2021/691-13 Bilaga 12. UH018 Budgetavräkning 
 RK 2021/691-14 Bilaga 13. Problematiska platser för 

trafikhinder i Rinkeby- Kista sdf 
 RK 2021/691-15 Bilaga 14. Problematiska platser för 

trafikhinder i Spånga-Tensta sdf 
 RK 2021/691-16 Bilaga 15. Beskrivning av digitalt 

låssystem för Trafikhinder i Järva 
 RK 2021/691-17 Bilaga 16. Behöriga aktörer trafikhinder i 

Järva 
 RK 2021/691-18 Bilaga 17. Utdrag från stadens 

trygghetsmätning 2020 
 RK 2021/691-19 Bilaga 18. Nyckeltal 2021 Rinkeby-Kista 
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§ 16 
Utred möjligheterna med Passus för att utöka 
avhopparverksamheterna  
Svar på skrivelse från Veronica Stiernborg m.fl. (V) 
RK 2021/670 
 

Beslut  
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

Sammanfattning av ärendet  
En skrivelse från Veronica Stiernborg m.fl. (V) har lämnats in till 
stadsdelsnämnden vid dess sammanträde den 26 november 2021. 
Nämnden uppdrog åt förvaltningen att utreda ärendet. 
Förvaltningens sociala insatsgrupp för unga vuxna 19 år och uppåt 
ger stöd till personer som vill lämna en kriminell livsstil. 
 
Staden har upphandlat ett flertal aktörer, inklusive Passus, som 
arbetar med att ge stöd till individer som vill lämna en kriminell 
livsstil. Därför anser förvaltningen att en vidare utredning av 
möjligheterna att utöka avhopparverksamheterna med Passus inte är 
nödvändig. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2021/670-2 Tjänsteutlåtande daterat 2022-01-11 Utred 
möjligheterna med Passus för att utöka 
avhopparverksamheterna 

 RK 2021/670-1 Bilaga - Utred möjligheterna med Passus för 
att utöka avhopparverksamheterna 
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§ 17 
Uppföljningar av familjehemsplacerade barn under 
pandemin  
Svar på skrivelse från Veronica Stiernborg m.fl. (V) 
RK 2021/715 
 

Beslut  
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I en skrivelse efterfrågar Veronica Stiernborg m.fl. (V) en 
redogörelse för om förvaltningen har gjort fysiska uppföljningar av 
familjehemsplacerade barn under pandemin. I Rinkeby-Kista har 
förhållandevis få fysiska vårduppföljningar omvandlats till digitala 
möten. Sedan sommaren 2021 sker enbart fysiska 
vårduppföljningar. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2021/715-2 Tjänsteutlåtande daterat 2022-01-26 
Uppföljningar av familjehemsplacerade barn under 
pandemin 

 RK 2021/715-1 Bilaga - Indragna uppföljningar av barn 
under pandemin 
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§ 18 
Fördelning av föreningsbidrag för verksamhetsåret 2022  
RK 2022/5 
 

Beslut  
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd beslutar att: 
  

1. Bevilja 4 inclusion ideell ansökan om föreningsbidrag med 
56 000 kronor. 

2. Delvis bevilja AIF Kista ansökan om föreningsbidrag med 
90 000 kronor. 

3. Bevilja Akalla 4H-Klubb ansökan om föreningsbidrag med 
100 000 kronor. 

4. Bevilja Arrangemangsgruppen Akalla By ansökan om 
föreningsbidrag med 77 500 kronor. 

5. Delvis bevilja Eritreanska föreningen ansökan om 
föreningsbidrag med 15 000 kronor. 

6. Bevilja Existera ansökan om föreningsbidrag med 92 180 
kronor. 

7. Delvis bevilja Husby Frikyrkoförsamling ansökan om 
föreningsbidrag med 23 500 kronor. 

8. Bevilja Husby Konst & Hantverksförening ansökan om 
föreningsbidrag med 73 900 kronor. 

9. Bevilja Internationella Bekantskaper ansökan om 
föreningsbidrag med 100 000 kronor. 

10. Bevilja Kista SC KFUM ansökan om föreningsbidrag med 
68 280 kronor. 

11. Delvis bevilja Kodcentrum ansökan om föreningsbidrag 
med 73 900 kronor. 

12. Bevilja Norra Järva Scoutkår ansökan om föreningsbidrag 
med 24 000 kronor. 

13. Bevilja Rinkeby Folkets Hus ansökan om föreningsbidrag 
med 50 000 kronor 

14. Delvis bevilja Simklubben H2O Insamlingsstiftelse ansökan 
om föreningsbidrag med 50 000 kronor. 

15. Bevilja Sommar på torget Kista ansökan om föreningsbidrag 
med 72 800 kronor. 

16. Delvis bevilja Sveriges Ung och Vuxen Academy ansökan 
om föreningsbidrag med 27 940 kronor. 

17. Bevilja The Global Village Stiftelse ansökan om 
föreningsbidrag med 100 000 kronor. 

18. Bevilja Verdandi (ansökan om lovverksamhet) ansökan om 
föreningsbidrag med 40 000 kronor. 

19. Delvis bevilja Verdandi (ansökan om sommarverksamhet) 
ansökan om föreningsbidrag med 60 000 kronor. 

20. Avslå Akalla Kultur- och idrottsförenings ansökan 
föreningsbidrag. 
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21. Avslå Djurgårdens idrottsförenings ansökan 
föreningsbidrag. 

22. Avslå IOGT NTO:s ansökan om föreningsbidrag. 
23. Avslå Språkbrukets ansökan om föreningsbidrag. 
24. Avslå Atletico Rinkeby ansökan om föreningsbidrag. 
25. Avslå Sepehr Ideell Förening ansökan om föreningsbidrag. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Syftet med föreningsbidraget är att stärka den ideella sektorns 
förutsättningar och erbjuda aktiviteter och verksamheter av god 
kvalitet till invånarna i stadsdelsområdet. Verksamheterna och 
aktiviteterna ska komplettera nämndens kärnverksamhet och skapa 
ett mervärde för stadsdelsområdet. Enligt innevarande års 
verksamhetsplan ska nämndens bidrag gå till verksamheter och 
aktiviteter som verkar trygghets- och integrationsfrämjande. Barn 
och ungdomar är prioriterade målgrupper med särskilt fokus på 
flickor och unga kvinnor samt barn och ungdomar med 
funktionsvariationer. 
 
Förvaltningens handläggning av föreningsbidrag styrs av 
stadsdelsnämndens riktlinjer för föreningsbidrag. Under hösten 
2021 har förvaltningen gett information och stöd till föreningar om 
ansökningsförfarandet för 2022. När ansökningstiden löpte ut den 
14 januari 2022 hade 25 ansökningar inkommit. Under rubriken 
”Förvaltningens synpunkter och förslag” redogörs för hur förslagen 
till beslut motiveras för respektive ansökning. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
 
Kerstin Aggefors m.fl. (S) lämnade ett eget förslag till beslut och 
föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med förslaget – se 
Reservation nedan. 
 
Veronica Stiernborg m.fl. (V) lämnade ett eget förslag till beslut 
och föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med förslaget – 
se Reservation nedan. 

Beslutsgång 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) ställde de olika förslagen mot 
varandra och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens 
förslag. 

Jäv 
På grund av jäv deltar inte Elvir Kazinic (S) i ärendets 
handläggning eller beslut. 
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Reservation 
Kerstin Aggefors m.fl. (S) reserverade sig mot nämndens beslut till 
förmån för eget förslag enligt följande: 
  
"Förslag till beslut 
 
Stadsdelsnämnden föreslås besluta 

 Att bifalla förvaltningens förslag till beslut 
 Att utöka anslaget för föreningsbidrag 2022 till 2 mnkr 
 Att utlysa en ny ansökningsomgång med slutdatum 30 april 
 Att därutöver anföra följande 

 
Vi socialdemokrater anser att föreningsbidragen är av mycket stor 
betydelse för att stödja civilsamhället. Härigenom fås bl.a. en ökad 
samverkan mellan de boende och förvaltningen. Därför anser vi det 
mycket bra att en person nu anställts för att stödja föreningslivet vid 
deras ansökningar om bidrag, något som vi sedan länge föreslagit. 
 
Flertalet föreningar som lämnat in fullständiga ansökningar har fått 
det sökta bidraget beviljat. Dock beklagar vi att man sett sig 
tvungen att begränsa beloppet till Eritreanska föreningen eftersom 
de inte genomfört årsmöte 2020 och 2021 på grund av covid-19. 
 
Vi noterar vidare att bidrag inte givits till insatser för att öka 
valdeltagandet. Järva ”stoltserar” ju med bland det lägsta 
valdeltagandet i landet, vilket borde ligga i allas intresse att 
förändra. Bland annat därför föreslås att en ny ansökningsomgång 
utlyses under våren där 800 tkr kan fördelas. 
 
En annan möjlighet att stärka civilsamhället ges genom IOPer. 
Några nya eller fortsatta sådana beslut har ännu inte förelagts 
stadsdelsnämnden för beslut. Vi ser med stora förhoppningar fram 
emot sådana förslag med det snaraste." 

Reservation 
Veronica Stiernborg m.fl. (V) reserverade sig mot nämndens beslut 
till förmån för eget förslag enligt följande: 
 
"Förslag till beslut 
 
Vänsterpartiet föreslår att stadsdelsnämnden bifaller Språkbrukets 
ansökan på 100 000kr. 
 
Språkbruket startades efter att den populära verksamheten 
Livstycket lades ner. Under pandemin har verksamheten varit 
avgörande, då många av deltagarna saknar sysselsättning. Då har 
Språkbrukets verksamhet för många varit den verksamhet som 
bidragit till att deltagarna haft möjlighet att umgås, lära sig språket, 
och även få vara kreativa med textil och mönster. 
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Ansökan är enligt förvaltningen komplett, och i och med de ofta 
svåra riktlinjer kring hur mätning och säkerställa att målgruppen 
deltar vid aktiviteterna, uppfattar vi det som att verksamheten har så 
pass gedigen erfarenhet av arbetet. Att Språkbruket nu vill utöka 
verksamheten tillsammans med Folkets Husby bidrar till att 
målgruppen är enklare att uppfylla. 
 
Med detta som bakgrund föreslår Vänsterpartiet att: 
 
Stadsdelsnämnden ska bevilja Språkbrukets ansökan med 100 000 
kr." 
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2022/5-3 Tjänsteutlåtande daterat 2022-02-17 
Fördelning av föreningsbidrag för verksamhetsåret 2022 

 RK 2022/5-2 Bilaga 1 Riktlinjer för föreningsbidrag, 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd 

 RK 2022/5-4 Bilaga 2 Ansökningar och kompletteringar 
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§ 19 
Uppföljning av samverkan med föreningar genom 
idéburet offentligt partnerskap (IOP) 1 juli – 31 december 
2021  
RK 2022/6 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden beslutar att Löparakademin ska återbetala 

53 250 kronor avseende överskottet från beviljade medlen 
till partnerskapet år 2021. 

2. Stadsdelsnämnden beslutar att Rinkeby Folkets Hus ska 
återbetala 1 100 kronor avseende överskottet från beviljade 
medlen till partnerskapet år 2021. 

3. Stadsdelsnämnden beslutar att Studiefrämjandet ska 
återbetala 290 665 kronor avseende överskottet från 
beviljade medlen till partnerskapet år 2021. 

4. Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen av samverkan 
med föreningar genom idéburet offentligt partnerskap 
gällande 1 juli 2021–31 december 2021, och lägger den till 
handlingarna. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsnämnden har under 2021 samarbetat med sju föreningar i 
form av idéburet offentligt partnerskap (IOP). Dessa är Folkets 
Husby, Fryshuset, Kista Sports Club, Löparakademin, Rinkeby 
Folkets Hus, Shanta Idrottsförening, och Studiefrämjandet. Detta 
tjänsteutlåtande avser en uppföljning av IOP:erna för perioden 1 juli 
till och med 31 december 2021. Sammanlagt har stadsdelsnämnden 
beviljat 7 168 000 kronor till IOP:er för 2021. Sammantaget 
bedömer förvaltningen att flera av partnerskapen har uppfyllt de 
förväntade resultaten inom ramen för IOP-överenskommelserna 
vilka i sin tur bidragit till positiva effekter i stadsdelsområdet 
kopplat tillpartnerskapens syften. Under 2021 har föreningarna 
behövt anpassa sina verksamheter och aktiviteter på grund av covid-
19. 
 
Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden beslutar att 
Löparakademin ska återbetala 53 250 kronor avseende överskottet 
från beviljade medel till partnerskapet år 2021. Förvaltningen 
föreslår även att stadsdelsnämnden beslutar att Rinkeby Folkets Hus 
ska återbetala 1 100 kronor avseende överskottet från beviljade 
medlen till partnerskapet år 2021. Förvaltningen förslår att 
stadsdelsnämnden beslutar att Studiefrämjandet ska återbetala 290 
665 kronor avseende överskottet från beviljade medel till 
partnerskapet år 2021. Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämndens 
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redovisning av samverkan med föreningar genom IOP gällande 
perioden 1 juli–31 december 2021 läggs till handlingarna. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

Deltar ej i beslutet 
Anmäldes att Socialdemokraterna deltar ej i beslutet. Anmäldes att 
Vänsterpartiet deltar ej i beslutet. 

Jäv 
På grund av jäv deltar inte Elvir Kazinic (S) i ärendets 
handläggning eller beslut. 
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2022/6-1 Tjänsteutlåtande daterat 2022-02-18 
Uppföljning av samverkan med föreningar genom idéburet 
offentligt partnerskap (IOP) 1 juli - 31 december 2021 
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§ 20 
Riktlinjer för måltiderna i förskolan  
RK 2022/78 
 

Beslut  
Nämnden godkänner förvaltnings förslag till riktlinjer för 
måltiderna i förskolan i enlighet med tjänsteutlåtandet. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I budget 2018 gavs kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram en 
matstrategi för stadens verksamheter i samarbete med miljö- och 
hälsoskyddsnämnden. Kommunstyrelsens förslag till matstrategi 
antogs av kommunfullmäktige i maj 2019 och gavs namnet Strategi 
för god, hälsosam och klimatsmart mat. I enlighet med strategin ska 
den brytas ner i konkreta riktlinjer för förskola, grundskola och 
gymnasiet och för de äldre utformas en kostpolicy. Föreliggande 
ärende motsvarar kommunfullmäktiges uppdrag om lokala riktlinjer 
för måltider i förskolan. 
 
Riktlinjerna vänder sig till förskoleavdelnings kockar som planeras 
arbeta med riktlinjerna i nätverksform under implementeringen och 
efter. Ett övergripande syfte med riktlinjerna är att barnens mat 
alltid ska vara god, näringsrik och säker. Därutöver ska 
förvaltningens kockar arbeta med att minska miljö- och 
klimatpåverkan av förskoleavdelnings hantering av livsmedel. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2022/78-1 Tjänsteutlåtande daterat 2022-01-27 Riktlinjer 
för måltiderna i förskolan 2022-02-04 

 638970 Bilaga 1 - Riktlinjer för måltiderna i Rinkeby-Kistas 
förskolor 

 638981 Bilaga 2 - God, hälsosam och klimatsmart mat - 
Matstrategi för stockholms stad 
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§ 21 
Lokalt åtgärdsprogram för Brunnsviken  
RK 2021/724 
 

Beslut  
1. Lokalt åtgärdsprogram för Brunnsviken, Fakta och 

åtgärdsbehov (bilaga 1) och Lokalt åtgärdsprogram för 
Brunnsviken, Genomförandeplan (bilaga 2), antas. 

2. Utredning, uppföljning och utvärdering av Lokalt 
åtgärdsprogram för Brunnsviken ska ske i enlighet med vad 
som anges i detta tjänsteutlåtande. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Enligt EU:s vattendirektiv ska samtliga vattenförekomster inom 
unionen skyddas och återställas så att de uppnår god ekologisk och 
kemisk status. Bestämmelser om miljön i en vattenförekomst 
benämns som miljökvalitetsnormer och ansvaret för att en 
miljökvalitetsnorm följs åvilar kommuner och övriga berörda 
myndigheter. 
 
Enligt Stockholms stads handlingsplan för god vattenstatus ska 
lokala åtgärdsprogram tas fram som visar hur staden ska arbeta för 
att uppnå god status i stadens vattenförekomster. Genom lokala 
åtgärdsprogram kan staden visa hur miljökvalitetsnormerna är 
avsedda att följas och utgör därmed en förutsättning för att staden 
ska kunna förena sitt bostadspolitiska mål om att bygga 140 000 
nya bostäder till år 2030 med skyldigheten att följa 
miljökvalitetsnormerna för vatten. 
 
Brunnsviken är en trösklad havsvik som står i förbindelse med Lilla 
Värtan. Avrinningsområdet delas av Stockholm, Solna och 
Sundbyberg. Brunnsviken ligger inom ett av Stockholmsregionens 
mest utvecklingsintensiva områden och ingår i Kungliga 
nationalstadsparken och har mycket stora rekreations- och 
naturvärden. 
 
Brunnsviken är påverkad av både historisk och pågående belastning 
och uppnår vare sig god ekologisk eller kemisk status. 
 
Syftet med det lokala åtgärdsprogrammet för Brunnsviken är att 
belysa Brunnsvikens utmaningar samt ge förslag på konkreta 
åtgärder så att vattenmiljön förbättras till att motsvara god 
ekologisk och kemisk status. 
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Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2021/724-1 Tjänsteutlåtande daterat 2022-01-11 Lokalt 
åtgärdsprogram för Brunnsviken 

 RK 2021/724-2 Bilaga 1, 2020-18274 Lokalt åtgärdsprogram 
för Brunnsviken Fakta och åtgärdsbehov 

 RK 2021/724-3 Bilaga 1 A.2020-18274 Påverkansanalys 
 RK 2021/724-4 Bilaga 1 B, 2020-18274 Statusklassning 
 RK 2021/724-5 Bilaga 2, 2020-18274 Lokalt åtgärdsprogram 

för Brunnsviken Genomförandeplan 
 RK 2021/724-6 Bilaga 2 C, 2020-18274 Geografisk 

placering av åtgärder 
 RK 2021/724-7 Bilaga 2 D, 2020-18274 - Stadens 

gemensamma ansvar 
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§ 22 
Färdplan för äldreomsorgens utveckling  
Svar på remiss från kommunstyrelsen 
RK 2021/701 
 

Beslut  
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har remitterat förslag till Färdplan för 
äldreomsorgens utveckling. Stockholm ska ha en tillgänglig 
äldreomsorg med hög kvalitet som präglas av respekt för den 
enskildes behov och önskemål. I samband med pandemin har det i 
utvärderingar och analyser, från såväl nationellt som kommunalt 
håll, blivit tydligt att det finns ett behov av samlad utveckling av 
verksamheten. 
 
Färdplanen avses utgöra ett ramverk för att uppnå målet om att i 
Stockholm har äldre en tillvaro som präglas av hög kvalitet, 
trygghet och självbestämmande. 
 
Förvaltningen ser behov av vissa förtydliganden och 
kompletteringar i den remitterade färdplanen. Förvaltningen önskar 
bland annat tydligare visioner gällande behovet av att påskynda 
stadens utveckling avseende digitalisering och användandet av 
tekniska lösningar. Arbetet bör ske samlat med en och samma 
huvudman för stadens stadsdelsförvaltningar. Förvaltningen menar 
att det skulle ge såväl kvalitativa, personella och ekonomiska 
vinster i att samla digitaliseringsarbetet att ske övergripande för 
hela staden. Ett annat exempel på behov av komplettering som 
behöver säkerställas är risk- och kontinuitetsplaner för eventuella 
driftstopp i stadens digitala system så som exempelvis 
trygghetslarm. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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Handlingar i ärendet 
 RK 2021/701-3 Tjänsteutlåtande daterat 2022-02-04 

Färdplan för äldreomsorgens utveckling 
 RK 2021/701-1.2 Bilaga 1 Färdplan för äldreomsorgens 

utveckling 
 RK 2021/701-1.1 Bilaga 2 Kompetenutvecklingsinsatser 

inom äldreomsorgen 
 

Sida 35 (48)



Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 3/2022 
 

2022-02-24 

§ 23 
Nya riktlinjer för familjehemsvård för barn och unga  
Svar på remiss från kommunstyrelsen 
RK 2021/705 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande till 
kommunstyrelsen som svar på remissen Nya riktlinjer för 
familjehemsvård för barn och unga. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Ny lagstiftning och föreskrifter har trätt i kraft inom området 
familjehemsvård för barn och unga. Socialstyrelsen har också gett 
ut nya vägledningar och handläggningsstöd som påverkar arbetet 
med familjehemsvård. Utifrån detta finns behov av att Stockholms 
stads riktlinjer för familjehemsvård uppdateras. Förslaget till nya 
riktlinjer tar hänsyn till de förändringar som skett och utöver det är 
barnrättsperspektivet förtydligat. Vikten av en fungerande skolgång 
för barn i familjehem är särskilt poängterat. 
 
Förvaltningen ser positivt på förslaget till nya riktlinjer och anser att 
de är förenliga med aktuellt regelverk. Riktlinjerna bedöms också 
vara konkreta och användarvänliga. Gällande ett par punkter önskas 
dock förtydliganden. Det gäller dels skrivningen kring släkt-
begreppet och dels skrivningen rörande de fall när utredning 
avbryts. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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Handlingar i ärendet 

 RK 2021/705-2 Tjänsteutlåtande daterat 2022-02-24 Nya 
riktlinjer för familjevård, barn och unga 

 RK 2021/705-1.2 Bilaga 1 - Socialförvaltningens 
tjänsteutlåtande Nya riktlinjer familjehemsvård för barn och 
unga  

 RK 2021/705-1.1 Bilaga 2 - Riktlinjer för familjehemsvård 
för barn och unga 
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§ 24 
Motion om utveckling av Järva  
Svar på remiss från kommunstyrelsen 
RK 2021/625 
 

Beslut  
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har remitterat Motion om utveckling av Järva av 
Emilia Bjuggren m.fl. (S) till bland annat Rinkeby-Kista 
stadsdelsnämnd. Motionärerna framhåller att Järva är ett område 
med stora kvaliteteter samtidigt som tryggheten i Järva är betydligt 
lägre jämfört med innerstaden. Motionärerna anser vidare att det 
under nuvarande mandatperiod inte har tagits några initiativ till att 
utveckla Järva. Motionärerna föreslår att kommunfullmäktige 
beslutar att kommunstyrelsen startar ett projekt som heter Fokus 
Järva tillsammans med Rinkeby-Kista och Spånga-Tensta 
stadsdelsnämnder och att en general tillsätts för att leda och styra 
arbetet. Vidare ska samtliga berörda nämnder och bolag bidra till 
utvecklingen av Järva. 
 
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning välkomnar ett ökat fokus av 
berörda nämnder för att bidra till en fortsatt gynnsam utveckling av 
Järva. Förvaltningen anser dock att det i dagsläget finns upparbetad 
och tydlig samverkan med berörda förvaltningar inom staden kring 
frågor inom såväl stadsutveckling och trygghet. Bland annat inom 
organisationen för den lokala samverkansöverenskommelsen och 
Stadsutveckling Kista-Järva som leds av exploateringskontoret. 
 
Förvaltningen bedömer även att fler stadsutvecklingsprojekt riskerar 
att leda till att projekten succesivt ackumuleras och att 
genomförandegraden av investeringsprojekten minskar. Uppstart av 
nya stora projekt bör därför noga övervägas. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
 
Elvir Kazinic m.fl. (S) lämnade ett eget förslag till beslut och 
föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med förslaget – se 
Reservation nedan. 
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Beslutsgång 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) ställde de olika förslagen mot 
varandra och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens 
förslag. 

Reservation 
Elvir Kazinic m.fl. (S) reserverade sig mot nämndens beslut till 
förmån för eget förslag enligt följande: 
 
"Förslag till beslut 
 
Stadsdelsnämnden föreslås besluta 

 Att delvis bifalla förvaltningens förslag till beslut 
 Att tillstyrka motionen och 
 Att därutöver anföra följande 

 
Utvecklingen för de boende i Järva har stått stilla eller försämrats 
under en lång tid. Trygghetskänslan har stadigt försämrats, 
trångboddheten och arbetslösheten har ökat. Detta har skett genom 
att majoriteten varit passiv och stoppat förslag som lagts fram. En 
positiv utveckling kan bara nås genom utvecklande insatser inte att 
bara förvalta det som funnits. 
 
I förvaltningens förslag till beslut finns en redovisning av vad som 
sker lokalt och ibland i samverkan med centrala förvaltningar. En 
lokal samverkansöverenskommelse är bra, men det är ökade 
resurser och en samlad inriktning från staden i sin helhet som 
behövs. Arbetet med att förändra situationen i de stadsdelar i Järva 
som nu är klassificerade som särskilt utsatta pågår för fullt. Ska man 
lyckas att ändra på detta krävs speciella insatser. Därför stödjer vi 
förslaget att kommunfullmäktigen ska besluta att 
  

 kommunstyrelsen startar projektet Fokus Järva tillsammans 
med Rinkeby-Kista och Spånga-Tensta stadsdelsnämnder 

 kommunstyrelsen tillsätter en general som i samarbete med 
stadsdelsnämnderna leder och styr arbetet 

 hela staden kraftsamlar runt projektet genom att samtliga 
berörda nämnder och bolag bidrar till utvecklingen av 
Järva." 

  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2021/625-2 Tjänsteutlåtande daterat 2022-01-21 Motion 
om utveckling av Järva 

 RK 2021/625-1.1 Motion om utveckling av Järva 
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§ 25 
Motion om samverkan med antidiskrimineringsbyråer  
Svar på remiss från kommunstyrelsen 
RK 2021/684 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har remitterat en motion om 
antidiskrimineringsarbetet i staden. Motionären föreslår att 
kommunstyrelsen undersöker möjlighet att ingå idéburet 
partnerskap eller på annat sätt söka samverkan med Stockholms 
antidiskrimineringsbyråer. 
 
Förvaltningen bedömer att stadens arbete för att minska 
diskriminering inom samtliga diskrimineringsgrunder är och bör 
vara en fortsatt en prioriterad fråga. 
 
Kommunfullmäktige har i budget 2022 gett kommunstyrelsen i 
uppdrag att se över och revidera de stadsövergripande riktlinjerna 
för idéburna offentliga partnerskap (IOP) med tillhörande 
tillämpningsanvisningar. Med anledning av det är förvaltningen 
tveksam till motionärens förslag att ingå idéburet partnerskap med 
föreslagen organisation och istället avvakta tills översynen är 
genomförd. Vidare anser förvaltningen att det är lämpligare att 
stärka kompetensen hos arbetsgivare, medarbetare, brukare/klienter 
och invånare, genom exempelvis upphandling av olika 
utbildningsinsatser eller genom olika projekt. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

Särskilt uttalande 
Elvir Kazinic m.fl. (S) och Veronica Stiernborg m.fl. (V) anmälde 
ett särskilt uttalande enligt följande: 
 
"Vi beklagar att förvaltningen ställer sig tveksam till motionärens 
förslag att ingå idéburet partnerskap eller på annat sätt söka 
samverkan med Stockholms antidiskrimineringsbyråer i en fråga 
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som fortsatt behöver många steg att ta i. 
 
Vi är medvetna om att t ex Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning 
arbetar aktivt för ett inkluderingsperspektiv i verksamheten. Men vi 
bedömer i enlighet med motionären att det fortfarande finns mycket 
att göra för att säkerställa att människor får sina rättigheter 
tillgodosedda och att ingen diskrimineras utifrån kön, 
könsöverskridande identitet eller uttryck, etnisk tillhörighet, religion 
eller annan trosuppfattning, funktionsnedsättning, sexuell läggning 
och ålder, som är lagstadgat i svensk lag. 
 
Att ingå en samverkan med antidiskrimineringsbyråerna skulle inte 
bara stärka stadens kunskap utan också vara ett billigare alternativ 
än alla dessa dyra upphandlingar. Samverkan skulle dessutom vara 
en integrerad del av respektive förvaltningsverksamhet och därmed 
rymmas inom given ekonomisk ram." 
  
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2021/684-2 Tjänsteutlåtande daterat 2022-02-07 Motion 
om samverkan med antidiskrimineringsbyråer  

 RK 2021/684-1.1 Bilaga 1 - Motion om samverkan med 
antidiskrimineringsbyråer  

 RK 2021/684-1 Bilaga 2 - Följebrev motion om samverkan 
med antidiskrimineringsbyråer 
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§ 26 
Anmälan till Inspektionen för vård och omsorg (IVO) av ej 
verkställda beslut enligt SoL och LSS-Kvartal 4, 2021  
RK 2022/27 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunerna har enligt socialtjänstlagen (SoL) och lag om stöd och 
service till vissa funktionshindrade (LSS) skyldighet att kvartalsvis 
rapportera gynnande beslut som inte har verkställts inom tre 
månader från beslutsdatum. Skyldigheten gäller även att rapportera 
avbrott i verkställigheten och återanmäla tidigare anmälda ärenden 
fram till dess att besluten är verkställda. Rapportering sker till 
Inspektionen för vård och omsorg (IVO). Rapportering sker även 
till äldrenämnden, socialnämnden och stadens revisorer. Detta 
ärende avser kvartal 4, 2021. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2022/27-1 Tjänsteutlåtande daterat 2022-01-28 Anmälan 
till Inspektionen för vård och omsorg (IVO) av av ej 
verkställda beslut, kvartal 4 2021 

 RK 2022/27-3 Bilaga 1: Kvartal 4-2021 Äldreomsorg 
 RK 2022/27-2 Bilaga 2: Kvartal 4-2021 

Funktionsnedsättning och socialpsykiatri 
 

Sida 42 (48)



Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 3/2022 
 

2022-02-24 

§ 27 
Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter  

Beslut  
1. Skrivelsen ”Hur kan underhållet av naturliga skogsområden 

förändras och förbättras?” från Elvir Kazinic m.fl. (S) 
överlämnas till förvaltningen för beredning. 

2. Skrivelsen ”Förebyggande arbete (Agera tillsammans)” 
från Veronica Stiernborg m.fl. (V) överlämnas till 
förvaltningen för beredning. 

3. Skrivelsen ”Ökat valdeltagandet” från Veronica 
Stiernborg m.fl. (V) överlämnas till förvaltningen för 
beredning. 

 

Inkomna skrivelser 
 ”Hur kan underhållet av naturliga skogsområden förändras 

och förbättras?” från Elvir Kazinic m.fl. (S) 
 ”Förebyggande arbete (Agera tillsammans)” från Veronica 

Stiernborg m.fl. (V) 
 ”Ökat valdeltagandet” från Veronica Stiernborg m.fl. (V) 
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§ 28 
Konferenser och utbildning  
Inga inkomna inbjudningar fanns att anmäla. 
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§ 29 
Postlista  

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna. 
 

Ärendet 
Anmälan av postlista från och med den 18 januari 2022 till och med 
den 15 februari 2022. 
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§ 30 
Protokoll från pensionärsrådets sammanträde  
RK 2022/9 
 

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna. 
 

Ärendet 
Anmälan av protokoll från pensionärsrådets sammanträde den 22 
februari 2022. 
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§ 31 
Anmälan av delegationsbeslut  
RK 2022/11 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 
 

Ärendet 
Dnr Beslut Datum Beslutsfattare 

RK 
2021/50 

Överenskommelse 
P.nr: xxxxxx-xxxx 

2020-12-
31 

Susanne 
Leinsköld, 
stadsdelsdirektör 

RK 
2021/40 

Varning 
P.nr: xxxxxx-xxxx 

2021-01-
26 

Susanne 
Leinsköld, 
stadsdelsdirektör 

RK 
2021/49 

Överenskommelse 
P.nr: xxxxxx-xxxx 

2020-12-
29 

Ingrid 
Brännström, t.f. 
stadsdelsdirektör 
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§ 32 
Inkomna rapporter, protokollsutdrag med mera  

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna. 
 

Ärendet 
Skrivelser och rapporter med mera som är inkomna eller upprättade 
inom stadsdelsförvaltningen. 
  

1. Rapport från Revisionskontoret – Revisionsrapport nr 
3/2022 – Bidrag till ideella föreningar 
Inkom 2022-01-26 
  

2. Protokollsutdrag från kommunfullmäktige 2022-01-31 §13 
Maxtaxa 2022 – nya avgifter förskola, fritidshem och 
omsorg på obekväm arbetstid 
Inkom 2022-02-03 
  

3. Protokollsutdrag från kommunstyrelsens trygghetsutskott 
2022-02-05 § 5 Trygghetsinvesteringar i nämndernas 
verksamhetsplan 
Inkom 2022-02-17 
Dnr: RK 2021/618 
  

4. Protokollsutdrag från socialnämnden 2022-01-25 § 12 
Handläggning av barnärenden 0-12 år 
Inkom 2022-02-01 
  

5. Protokollsutdrag från socialnämnden 2022-01-25 § 13 
Daglig verksamhet enligt LSS 
Inkom: 2022-02-01 
  

6. Förvaltningsgruppens protokoll 2022-02-17 
Dnr: RK 2022/60 
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